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likih skovikov se je na Goričkem v 
zadnjih 15 letih drastično zmanjšalo, 
zlatovranka je celo izumrla, čeprav 
se je v zadnjih dveh letih spet začela 
pojavljati. Tega smo se začeli zaveda-
ti in o tem pričajo določeni ukrepi, 
predstavljeni v filmu, pa tudi film 
sam, ki bo poskrbel za večjo popula-
rizacijo teh ptic pri nas. Vljudno va-
bljeni k ogledu filma, ki je dostopen 
na spletni strani YouTube. GD
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17// Vključevanje DOPPS v 
pripravo novega Programa 
razvoja podeželja 2014–2020 
(PRP)
V prvih mesecih leta 2014 smo na 
društvu sodelovali pri več dogodkih, 
ki so potekali na temo priprave vse-
bine ukrepov znotraj novega PRP. 
Dne 20. februarja smo se udeležili de-
lavnice o ukrepu SODELOVANJE, na 
kateri smo bili seznanjeni z njegovo 
predvideno vsebino in izvedbo. Ta 
ukrep je znotraj novega PRP novost 
in se kaže kot dobra priložnost za po-
vezovanje med različnimi deležniki 
na podeželju z namenom reševanja 
skupnih problemov. V okviru te-
matskega sklopa Okolje in podneb-
ne spremembe smo prispevali naše 
videnje ključnih potreb in potenci-
alnih projektov s področja varstva 
narave v Sloveniji.
Dne 25. in 26. marca smo bili na sre-
čanju, ki ga je organizirala Evropska 
komisija z namenom spodbujanja 
vzpostavitve operacijskih skupin 
Evropskega inovacijskega partner-

stva na področju kmetijstva. Sre-
čanja v Ljubljani so se udeležili 
predstavniki vladnih in nevladnih 
organizacij ter raziskovalnih inštitu-
cij iz Avstrije, Hrvaške, Madžarske, 
Nemčije in Slovenije. Predstavitvam 
tega novega sistema, ki znotraj EU 
povezuje različne organizacije z na-
menom podpore razvoju inovacij, 
so sledile skupinske diskusije med 
predstavniki posameznih držav o 
nacionalnih potrebah in potencial-
nih temah operacijskih skupin.
Dne 20. maja smo se udeležili semi-
narja na temo ukrepa LEADER. Ta 
ukrep prek Lokalnih akcijskih sku-
pin (LAS) daje podporo projektom, 
ki jih lokalna skupnost identificira 
kot pomembne za njihov razvoj. Po-
zitivna novost novega PRP je, da so 
vse LAS v Sloveniji dolžne vsaj 10 % 
svojih sredstev nameniti projektom 
s področja varstva okolja. DOPPS je 
trenutno član treh LAS, naše sodelo-
vanje v okviru tega ukrepa pa želimo 
v novem programskem obdobju še 
okrepiti.
Dne 6. junija smo bili na uradni pred-
stavitvi predloga PRP, ki ga je pripra-
vilo Ministrstvo za kmetijstvo in 
okolje in bo do konca junija poslan v 
pregled na Evropsko komisijo. Pred-
vidoma bo novi slovenski PRP, ki 
obsega 14 ukrepov, s strani Komisije 
potrjen do konca leta 2014, v nadalj-
njih mesecih pa se bo pričelo črpanje 
dodeljenih sredstev. TŠ
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18// Okoljsko poročilo za 
PRP 2014–2020 ne podaja 
realne ocene o vplivu 
programa na varstvo ptic
Dne 16. maja 2014 smo na DOPPS 
v okviru javne razgrnitve podali 
pripombe na Okoljsko poročilo za 
Program razvoja podeželja v novem 
programskem obdobju. Menimo, da 
ima predlagani PRP več pozitivnih 
elementov, ki so v primerjavi s PRP 
za preteklo obdobje pomembni kora-
ki v smeri ohranjanja narave. Žal pa 
je kot celota PRP naravnan tako, da 
po naši oceni zelo verjetno v priho-
dnjih letih ne bo bistveno zmanjšal 
uničujočega vpliva kmetijstva na 
ptice kmetijske krajine, z določeni-
mi ukrepi pa bo ta problem celo še 
stopnjeval. Ker v času ocenjevanja 
vpliva PRP na okolje nismo imeli in-
formacij o višini plačil za posamezne 
ukrepe, vpliva PRP na naravo sploh 
ni mogoče realno oceniti, saj ne mo-
remo predvideti, kateri ukrepi bodo 
za kmete dovolj finančno atraktivni. 
Prav tako so manjkali podatki o tem, 
na katerih območjih se bodo posa-
mezni ukrepi vpisovali. Menimo, da 
avtorji okoljskega poročila pri oceni 
vpliva na ptice niso v zadostni meri 
upoštevali vpliva ukrepov, ki spod-
bujajo intenzifikacijo rabe travni-
kov, nezadostne podpore za ohranja-
nje mejic in grmišč ter spodbujanja 
komasacij, melioracij in odpiranja 
gozdov z novimi gozdnimi cestami. 
TŠ
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